
 

  1 / 1 

 
 
 
Gemeente Begijnendijk 
t.a.v de algemeen directeur 
t.a.v. de voorzitter van de gemeenteraad 

 
Begijnendijk, 19 juni 2021 

 
 

Aanvullend agendapunt gemeenteraad d.d. 24 juni 2021 

Ingediend door: Raadslid Bob Michiels - MGB fractie 

Omschrijving: Stand van zaken kinderopvang Betekom 

Betreft: mededeling - interpellatie - voorstel van beslissing 

 
In de vorige legislatuur werd door de toenmalige meerderheid het stuk grond aangekocht 
tussen de twee scholen van Betekom. De doelstelling was dan ook om de kinderopvang 
en de jeugdbewegingen te herlokaliseren naar daar. Dit zorgt immers voor een veilige 
omgeving omdat er bij de kinderopvang geen straat meer moet overgestoken worden en 
het geeft de gemeente de mogelijkheid om het buurthuis te ontwikkelen.  
 
We zien positieve punten in het feit dat het huidige bestuur onze plannen in die zin 
overneemt. Aangezien de huidige meerderheid volgens de meerjarenplanning van plan is 
om al het liggend vastgoed van de gemeente en het OCMW te verkopen binnen twee jaar 
stellen wij ons de vraag wanneer de bouw van de nieuwe kinderopvang zou starten. 
 
Concreet is onze vraag: 

- Welke stappen zijn er ondertussen ondernomen? 
- Hoe ver staat dit project? 
- En tegen wanneer zou de nieuwe opvang gebouwd worden? 

 
 
 
 


